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In a recreation of the epoch between the 1770s and the 1820s, Emma Rothschild
reinterprets the ideas of the great revolutionary political economists to show us the
true landscape of economic and political thought in their day, with important
consequences for our own. Her work alters the readings of Adam Smith and Condorcet
- and of ideas of enlightenment - that underlie much contemporary political thought.
This text takes up late-18th-century disputes over the political economy of an
enlightened, commercial society to show us how the "political" and the "economic"
were intricately related to each other and to philosophical reflection. Rothschild
examines theories of economic and political sentiments, and the reflection of these
theories in the politics of enlightenment.

作者介绍: 

[英]艾玛•罗斯柴尔德（EmmaRothschild），英国著名经济史学家，哈佛大学历史系
教授、历史与经济学研究中心主任。她出生于英国伦敦，是英格兰最为显赫的金融家族
——罗斯柴尔德家族的一员，阿马蒂亚•森的妻子，师从美国经济学家、1970年诺贝尔
经济学奖得主保罗•萨缪尔森。艾玛在15岁时作为牛津大学最年轻的女学生进入萨默维
尔学院学习，19岁时获牛津大学哲学、政治学和经济学学士学位，次年获得麻省理工学
院肯尼迪奖学金，成为该校的一名学者。

目录:

Economic Sentiments_下载链接1_

标签

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd


经济

感情

思想史

经济思想2

政治哲学

哲学

历史4-经济

历史

评论

难得有一本书读过三个版本

-----------------------------
A pleasing agitation of uncertainty: "It ain't what you don't know that gets you into
trouble. It's what you know for sure that just ain't so."
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2013-11-24 【文/《中国社会科学报》记者白乐】
近日，艾玛•罗斯柴尔德接受《中国社会科学报》采访，对11月英国《经济学人》刊发
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文章《经济学史：亚当•斯密之语录》中“看不见的手”的解读进行回应。以下是采访
全文： 《中国社会科学报》：您如何看待亚当•斯密的“看...  
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